
Bestyrelsesmøde Ejerslev Havn 17. Januar. 2022

Til stede bestyrelsen - Michael + Torben Skovgård Morsø kommune.
Vi talte meget om bredden af indsejlingen til Lagunen. Vi fra bestyrelsen ville gerne nøjes
med 6 meter men Torben henviste til lokalplanen der foreskrev 8 meter, og skulle der
ændres i lokalplanen og så gik der flere mdr. med det, så vi accepterede de 8 meter. Så nu
er det på plads.

Der skal laves lidt kystsikring ved nordmolen, helst inden vi går i gang med at grave, men
det er kommunens problem.

Vi forventer at kunne lave gennemgravning og banke spuns ned i uge 10.

Så det bliver en stor dag for havnen når det sker. Der har været enormt mange udfordringer
undervejs.


